
 

 

LA CIUTADANIA I LA TARIFACIÓ SOCIAL 

  

 La iniciativa d’implantar un sistema de tarifació social pel pagament de serveis 

municipals com ara l’escola bressol o l’escola de música va tenir molt bona acollida per 

part de les persones que es van acostar al punt d’informació i  recollida d’iniciatives de 

la ciutadania a la rambla de la ciutat. Guíxols des del Carrer-Entesa (GdC-E) es va posar 

en contacte amb els vianants per explicar diversos temes que està portant a 

l’ajuntament.  

 El pagament segons el nivell d’ingressos de la unitat familiar, que , ara per ara, 

rebutja l’equip de govern, va ser àmpliament compartit i moltes persones es van 

interessar per saber en què consisteix la tarifació social i van signar per donar-hi 

suport. Sense anar més lluny, a Llagostera l’equip de govern amb majoria de CiU no ha 

tingut  inconvenient en aprovar recentment una moció, impulsada per un grup 

d’esquerres de l’oposició, Alternativa per Llagostera, on es demana començar a 

implanta la tarifació social en els preus públics. Tanmateix, a Sant Feliu de Guíxols, el 

govern actual no vol sentir-ne a parlar, malgrat es tracti d’un mecanisme molt més just 

i equitatiu que relaciona l’import dels pagaments als serveis amb els ingressos de les 

famílies.  

 També s’ha de dir, tot sembla indicar, que finalment unes modificacions 

pensades per  Guíxols des del Carrer-Entesa en relació a l’espai del Guíxols-Arena 

tindran acolliment més endavant en els propers pressupostos de la ciutat. Es tracta de 

posar tanques de protecció a l’entorn de les pistes d’esports, posar zones ajardinades i 

deixar  més clares de indicacions d’entrda i sortida de l’estacionament. 

 Portar el grup municipal al carrer va servir també a GdC-E per recollir 

suggeriments i ampliar la llista d’espais abandonats, amb brutícia i rates, perillosos per 

la salut que està confeccionant i altres queixes i aspectes a millorar en la nostra ciutat. 

 

Sant Feliu de Guíxols, 17.10.16 

 


